
Den 4. oktober 2018 ble det avholdt møtei Måsøy kommunestyre.
Møtet ble holdt på Havøysund Hotell - møterommet.

Møtet var berammet med møteinnkalling og sakspapirer den 27 . september 2018.

Dette var sendt til kommunestyrets faste representanter og vararepresentanter, øvrige og

media pr. e-post. Samtidig ble det kunngjort på kommunens hjemmeside.

Møtet ble satt kl. 09.00

Det ble foretatt navneopprop

Til stede:

Funksjon
Ordfører
Varaordfører
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem

Parti
SP

H
SP

SP

SP

SP

SP

SP

H
AP
AP
AP
AP
AP
AP

Navn
Reidun Mortensen
Tor-Bjarne Stabell
Bjørn Harald Olsen
Ä.ge Flaten
Mette Olsen
Amund Myrvold
Kenneth Johnsen
Robin Jørgensen

Knut Asbjørn Arnestad
Georg Mathisen
Reneè Andersen
Arvid Mathisen
Rune Mathisen
Bernth Sjursen
Elisabeth Jensen

Forfall I'føtt for

FO

FO

Det lot seg ikke g¡øre äfa inn vararepr. hverken fra Arbeiderpartiet eller Høyre sin liste.

Kommunestyret hadde da 13 av 15 representanter til stede.

Fra administrasjonen:
Rådmann Lill Torbjørg Leirbakken og som sekretær imøtet Lill-Iren Sjursen.

Sektorledere var tilgjengelig i salen for å kunne svare på evt. spørsmåI.

Møteinnkalling - Repr. Åge Flaten (SP) tar opp at det er lite saker til behandling. Han

etterlyser flere saker som skulle tilbake til kommunestyret: Prosjektregnskap Strandgata,

Ørabakken og Storvannsveien, Prosjektregnskap Hjelmsøyveien og Rachveien,

Nedstyringsprosessen, Tertialrapport, Økonomirapport.
Møteinnkalling - Godkjent



Sakliste - Repr. Arvid Mathisen (AP) tar opp at interpellasjonen fra 14.06 ikke ligger ved.

Ordfører Reidun Mortensen (SP) svarer at hun har med skriftlig svar på interpellasjonen fra

14.06, og at den vil bli utlevert.
I tillegg har hun en ny orienteringssak - }r fLøte28.09.18 med Kystmuseene v/Arvid Bye.

Orienteringssak Arktisk Utsikt blir behandlet til sist, da ordfører er innhabil i denne saken.

Sakliste - Godkjent

Skriftlig svar på interpellasjonen sak 46118, møte 14.06.18 - Samarbeid ordfører/rådmann,

ble behandlet først ogfør de ordinære sakene.

Ordfører ba om at saken skulle behandles for lukkede dører,jfr. Kommunelovens $ 31.

Begrunnelsen er at saken angår en arbeidstakers tjenstlige forhold.

Rådmann, sekretær, sektorledere og øvrige tilhørere forlot møtetunder behandling av

interpellasjonen.

Under orienteringssak Arktisk Utiskt AS ønsket kommunestyret at det skulle velges sette

varaordfører. Forslag på Amund Myrvold (SP) - Enst. vedtatt
Kommunestyret ønsket at denne saken skulle behandles for lukkede dører, jfr
Kommunelovens $ 31, da det kunne fremkomme forretningshemmeligheter.

Ordfører, sektorledere og tilhørere forlot møfet under behandling av denne saken.

Møtet hevet kl. 14.00
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MASØYKOMMIINE

Utvalg:
Møtested
Møtedato

MØTEINNKALLING

Kommunestyret
Havøysund Hotell - møterommet
04.10.2018 Tid: k|.09.00

Representantene innkalles herved. Eventuelle forfall meldes snarest til
tIf. 476 07845. Vararepresentantene skal bare møte etter særskilt innkalling.

SAKLISTE

Arkiv Saksnummer Journr.

P28 18147 181428

FLYTEBRYGGE ANLEGG INGØY

P10 18/48
NY HAVNEPLAN

t71630

C14 t8149 181469

TILTAKSUTVIKLING FOLKEHELSE
ARBEIDSERFARING FOR UNGDOM, TRYGG HAVN I
MÅSØY

200 18/s0 181454

LIKVIDITET MÅSØY SOKN 2018

233 18/51 18/503
FORVALTNING AV HAVBRUKSMIDLER

Orienteringssaker:
Frydenbø Industri vl direktør Terje Vedeler

Arktisk Utsikt AS- leieforhold m.m. vlYaraordfører Tor Bjarne Stabell

MÅSøy KOMMUNE ,9690 Havøysund, den 27 . september 2018

Reidun Mortensen
ordfører



Orienteringssaker kommunestyremøte 4. oktober 2018:

Þ Frydenbø Industri v/ Terje Vedeler

Þ Orientering framøte 28.09.18 som ordfører hadde med

Arvid Bye i Kystmuseene

Þ Arktisk Utsikt AS - leieforhold m.m vhädmann Lill Torbjørg

Leirbakken
(Ordfører Reidun Mortensen (SP) erklærer seg innhabil, og

forlater møtet under orienteringen av denne saken, jfr. Fvl. $ 6

e) 2. ledd.)



47118

FLYTEBRYGGE ANLEGG INGØY

Havnestvrets innstilling:
l.Kommunestyret vedtar å realisere utvidelse av fl¡ebryggekapasiteten på lngøy

2. T otal Prosj ektkostnad :

25 Vo mva
Total kostnad inkludert mva

Finansieres slik:
Bruk av fond inntil
Bruk av lån
Total kostnad eks mva

Mva kompensasjon
Totalt finansiert

Kr.968.000.-
Kr 242000.-
Kr. 1210.000.-

Kr. 338.000.-
KI 630.000.-
Kr. 968.000.-
Kr. 242.000.-
Kr 1.210.000.-

3. Kommunestyret vedtar å ta opp Kr .630.000.- i lån.

4. Forutsetning for investeringen er at anskaffelsen er kompatibel med andre anlegg i
distriktet.

Behandling:

Kommunestyrets vedtak:
Havnestyrets innstilling vedtas.

Enst. vedtatt

48118

NY HAVNEPLAN

Havnestyrets innstilling:
Havnestyret vedtar planen slik den er lagt fram. Havnestyret gir arbeidsgruppa fullmakt til
mindre endringer av ikke prinsipiell karakter basert på høringsinnspill som kommer inn.
Dersom det må gjøres vesentlige eller prnsippielle endringer i dokumentet tas dokumentet
opp til ny behandling så snart som muligog i god tid før viderebehandling i Kommunestyret.

Behandling:

Repr. Arvid Mathisen (AP) erklærer seg innhabil i sak 48/18 da han har vært prosjektleder

for havneplønutvalget. Hanþrlater setet under behandlíng av saken.

J



Repr. Bernth Sjursen (AP) fremmer fiølgende forslag:

Kommunestyret vedtar planen slik den er lagt frem, med retting av tabellen på siste side

Votering:
Havnestyrets innstilling settes opp mot forslag fremmet av repr. Bernth Sjursen.

Havnestyrets innstilling - falt
Forslag fremmet av repr. Bernth Sjursen - Enst. vedtatt

Kommunestvrets vedtak:
Kommunestyret vedtar planen slik den er lagt frem, med retting av tabellen på siste side

Enst. vedtatt

Repr. Arvid Mathisen (AP) tiltrer møtet igien.

491r8
TILTAKSUTVIKLING FOLKEHELSE - ARBEIDSERFARING FOR UNGDOM,
TRYGG HAVN I MÅSØY

Formannskapets innstilling:
Kommunestyret vedtar at Måsøy kommune går inn i Helsedirektoratets prosjekt
<tiltaksutvikling innen program for folkehelse i kommuneneD.

Behandling:

Kommunestvrets vedtak:
Kommunestyret vedtar at Måsøy kommune går inn i Helsedirektoratets prosjekt
<tiltaksutvikling innen program for folkehelse i kommunene>.

Enst. vedtatt
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LIKVIDITET MÅSØY SOKN 2018

Formannskapets innstillin g:

Forskudd på neste års overføringer
Ved et forskudd på kr 400 000,- på neste års overføring vil Måsøy sokn i realiteten ha

tilsvarende beløp mindre å bruke i2019. Det har ingen konsekvenser for budsjettet til Måsøy

kommune.
Kommunestyret stiller rådmannen til disposisjon i forhandlinger når budsjett prosessen starter

og budsjett skal behandles.

Behandling:

Repr. Renee B. Andersen (AP) fremmet følgende forslag:

Kommunestyret bevilger et forskudd på kr. 400.000,- på neste års overføring til Måsøy sokn.

Kommunestyret stiller rådmannen til disposisjon i forhandlinger når budsjett prosessen starter

og budsjett skal behandles.

Votering:
Formannskapets innstilling settes opp mot forslag fremmet av repr. Renee B. Andersen.

Formannskapets innstilling - Falt
Forslag fremmet av repr. Renee B. Andersen - Vedtatt mot2 stemmer

Kommunestyrets vedtak:
Kommunestyret bevilger et forskudd på kr. 400.000,- på neste års overføring til Måsøy sokn.

Kommunestyret stiller rådmannen til disposisjon i forhandlinger når budsjett prosessen starter

og budsjett skal behandles.

Vedtatt mot2 stemmer
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s1l18
FORVALTNING AV HAVBRUKSMIDLER

Rådmannens innstillins:
Saken fremmes uten rådmannens innstilling.

Behandling:

Repr. Åge Flaten (SP) fremmet følgende forslag:

Pengene som kommer inn fra havbruksfondet settes til kommunestyrets disposisjon, og

kommunestyret utarbeider retningslinjer for tildeling av midler.

Repr. Arvid Mathisen (AP) fremmet følgende tilleggsforslag:

Kommunestyret ber om at saken fremmes i neste kommunestyremøte for nedsettelse av en

tverrpolitisk arbeidsgruppe som skal fremme forslag til retningslinjer for kommunestyrets

bruk av havbruksmidler.

Votering:
Forslag fremmet av repr. Ä.ge Flaten - Enst. vedtatt

Tilleggsforslag fremmet av repr. Arvid Mathisen - Enst. vedtatt

Kommunestvrets vedtak:
Pengene som kommer inn fra havbruksfondet settes til kommunestyrets disposisjon, og

kommunestyret utarbeider retningslinjer for tildeling av midler.

Kommunestyret ber om at saken fremmes i neste kommunestyremøte for nedsettelse av en

tverrpolitisk arbeidsgruppe som skal fremme forslag til retningslinjer for kommunestyrets

bruk av havbruksmidler.

Enst. vedtatt
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